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Protokół Nr XII/ 08 
z XII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice 

odbytej w dniu 05 marca 2008 r.  
                               
 
ad 1 
 XII sesja rozpoczęła się w sali obrad Urzędu Gminy w Krośnicach o godzinie 1300  
a zakończyła o godzinie 16.30 . 
Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik, który powitał 
zebranych radnych, Wójta Gminy Mirosława Drobinę, Zastępcę Wójta Witolda Sitarskiego, 
Skarbnika Gminy Marzenę Lis-Długosz, sołtysów wsi, przewodniczących rad sołeckich, 
kierowników zakładów pracy, przedstawicieli prasy lokalnej oraz wszystkich obecnych na 
sali (lista obecności załącznik nr 1  ). 
 Z kolei Przewodniczący Rady oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik  przedstawił następujący porządek 
obrad: 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum, odczytanie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 
4. Interpelacje i zapytania radnych 
5. Podjęcie uchwał  

      a/ w sprawie zmian budŜetu gminy na rok 2008, 
b/ w sprawie zmiany uchwały Nr VII/45/07 Rady Gminy Krośnice z dnia 25 lipca 
     2007 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych, 
c/ w sprawie zmiany Uchwały Nr X/67/07 z dnia 28 grudnia 2007 r. w sprawie 
    Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Krośnice na lata 2008-2011, 
d/ w sprawie przyjęcia zaktualizowanej Strategii Rozwoju Gminy Krośnice, 
e/ w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
    Problemów Alkoholowych w Gminie Krośnice w roku 2008, 
f/  w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych, 
g/  w sprawie Regulaminu przyznawania dodatków i innych składników 
     wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 
     Gminę Krośnice, 
h/  w sprawie przystąpienia Gminy Krośnice do stowarzyszenia gmin i powiatów 
     pod nazwą Ogólnopolska Federacja MłodzieŜy Samorządów Lokalnych, 

      i/  w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
           nieruchomości za usługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów 
           komunalnych oraz opróŜnianie zbiorników bezodpływowych na terenie gminy 
           Krośnice, 
       j/ w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
            na terenie gminy Krośnice, w miejscowości Pierstnica, dla działki nr ewid. 85/1  
      6.   Odpowiedzi na wnioski i pytania 
      7.   Sprawy róŜne  
      8.   Zakończenie sesji 

    
Rada Gminy  Krośnice przyjęła porządek obrad  jednogłośnie. 
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ad 2 
 
Rada Gminy przyjęła protokół z poprzedniej XI Sesji Rady Gminy większością głosów  
( 13 za, 1 przeciwny -Bronowicki J.) 
 
ad 3 
 
Sprawozdanie  Wójta Gminy Krośnice z działalności międzysesyjnej odczytał Wójt Gminy    
Mirosław Drobina  - które stanowi  załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono uwag. 
 
 ad 4 
 
Wnioski i interpelacje złoŜyli: 
 
Radny Bieganek Stanisław – w parku w Wierzchowicach jest zrujnowany budynek, który 
upodobała sobie jako miejsce spotkań młodzieŜ. Dewastacja obiektu postępuje z roku na rok 
coraz bardziej, trzeba coś z tym zrobić, zanim dojdzie do tragedii. Podziękował teŜ Wójtowi 
Gminy za naprawienie lampy, przypomniał o tym, Ŝe obok tej lampy stoi słup na którym nie 
ma lampy do tej pory, oraz prosił aby usunąć pozostawione przez firmę demontującą lampę 
betony. 
 
Radny Mazik Mariusz – prosił o podanie składu osobowego komisji, która kwalifikowała 
drzewa do wycinki w Łazach oraz prosił o podanie jakie gmina ma zamiary jeŜeli chodzi o 
naprawę drogi na Porębę. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Wietrzyńska Anna – pytała, czy została zrealizowana obietnica 
dana przez Wójta Gminy i Panią Skarbnik odnośnie rewaloryzacji wynagrodzeń dla 
pracowników Urzędu Gminy? 
 
Radny Bronowicki Józef – pytał o następujące sprawy: 
− pytał, kto dzielił pieniądze przeznaczone w budŜecie na sport uwaŜając, Ŝe podział jest 

 niesprawiedliwy, 
−−−− kiedy  zostanie ogłoszony konkurs na Dyrektora ZUKU?obecnie zatrudniony Dyrektor 

jest od 2 lat p.o 
−−−− poruszył sprawę odbioru śmieci przez firmę WODNIK. Stwierdził, Ŝe ludzie dostają juŜ 

pierwsze rachunki za usługi a faktury są naliczane według stawki 8,56 zł. Jest to zdaniem 
radnego zgodne z podjętą uchwałą, tyle Ŝe ta uchwała nie weszła jeszcze w Ŝycie. Czy w 
takiej sytuacji  firma „Wodnik „ ma prawo naliczać taką stawkę? 

−−−−  
Radna Powszek Małgorzata -  poruszyła sprawę adaptacji budynku poszpitalnego na 
schronisko młodzieŜowe. Zastanawiała się, czy ma sens inwestowanie duŜych pieniędzy w 
przedsięwzięcie, które przyniesie niewielkie, rozłoŜone w czasie dochody? Czy gminie 
potrzebny jest kolejny obiekt, który trzeba będzie utrzymywać? 
 
Dyrektor CETS Monastyrska Joanna – odpowiedziała na pytania dotyczące schroniska 
którym w przyszłości będzie zarządzać CETS. Wyjaśniła, Ŝe na schronisko podobnie jak na 
szkoły, przysługuje gminie subwencja z budŜetu państwa. Spodziewana wysokość subwencji 
to około 60 tys. zł rocznie. 
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Radna Powszek Małgorzata – pytała, czy utworzenie schroniska pociągnie za sobą 
konieczność zatrudnienia dodatkowych pracowników? JeŜeli tak, to połowa subwencji 
pójdzie na etaty! 
 
Dyrektor CETS Monastyrska Joanna -  wyjaśniła, Ŝe w schronisku mają powstać w sumie 
84 miejsca noclegowe i dlatego do obsługi będzie potrzeba conajmniej trzech pracowników. 
Zapewniła, Ŝe obiekt według jej oceny zarobi na siebie gdyŜ planowane wpływy to nie tylko 
subwencja, ale głównie opłaty jakie  ponosić będą uczniowie przyjeŜdŜający do Krośnic w 
ramach tzw. białych i zielonych szkół. Zainteresowanie naszymi obiektami jest bardzo duŜe 
coraz więcej osób jest chętnych  do przyjazdu ale nie ma noclegów. 
 
Dyrektor CETS Monastyrska Joanna -  poinformowała, Ŝe zysk z  wynajmu obiektów 
sportowych w poprzednim roku (przez około 2 miesiące) wyniósł  2 tys.  zł, natomiast dzieci 
które będą przyjeŜdŜały do schroniska będą płaciły za swój pobyt. 
 
Wójt Gminy Drobina Mirosław  – mówił o perspektywach, o załoŜeniach i planach rozwoju 
naszej gminy. Mówił o kontynuacji przez Radę Gminy działań związanych z tym co jest u 
nas w chwili obecnej. Bolączką i niedostatkiem na dzień dzisiejszy jest brak bazy 
noclegowej.  Dobrze, Ŝe padło tutaj dzisiaj pytanie o rentowności, finansach, utrzymaniu i 
zatrudnieniu schroniska. Ale musimy sobie zdawać sprawę z tego, Ŝe te grupy młodzieŜy, 
osób, które będą tu przyjeŜdŜały to są grupy które w inny sposób równieŜ będą powodowały 
rozwój gospodarczy i kulturalny gminy jako całości i jej mieszkańców, którzy będą chcieli z 
tego skorzystać. To wielka promocja naszej gminy. 
Cieszmy się z tego, Ŝe tak wysokiej rangi osoby z Urzędu Marszałkowskiego z Komisji 
Ochrony Środowiska z Wrocławia przyjeŜdŜają do Krośnic,  potwierdzają i akceptują 
potrzebę naszych działań. Turysta który chce przyjechać do nas, to na jeden dzień jest to za 
mało. Odczuwa się brak bazy noclegowej. Jest to czynnik który hamuje, który powstrzymuje 
ambitne działania przez nas kontynuowane. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Wietrzyńska Anna -  ja pamiętam, Ŝe w pierwotnej wersji było 
tak w planach, Ŝe baza noclegowa miała powstać w szkole. I teraz tak: baza noclegowa 
przeniesie się tutaj, ma powstać hala i wówczas  czy budowa szkoły tak potrzebnej nie 
zejdzie z priorytetu gminy? 
 
Wójt Gminy Drobina Mirosław  – na pewno nie, to są zupełnie inne działania. 
 
Kierownik RGGiGK Krzywi ński Jarosław -  przy  planowanej budowie szkoły  poddasze 
uŜytkowe miało być przeznaczone na schronisko. Jest teraz inne rozwiązanie ale celem 
nadrzędnym inwestycji jest cel oświatowy. Wyjaśnił takŜe zebranym, na czym polega umowa 
uŜyczenia w stosunku do obiektu w którym ma powstać schronisko. 
Mówił takŜe o budynku obok Urzędu Gminy który zamieszkuje 7 rodzin, a który miał być  w 
przyszłości przeznaczony na hotel. W chwili obecnej z uwagi na koszty, zabezpieczenie 
mieszkań dla tych rodzin i zgodę konserwatora zabytków odeszliśmy od pierwotnych 
załoŜeń. 
 
Radny Bronowicki Józef – stwierdził, Ŝe jego zdaniem schronisko to będzie słuŜyło tylko 
ludziom z zewnątrz i nie wierzę aby z tego były dla gminy jakieś zyski. 
 
ad 5 
 
Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik poinformował, Ŝe wszyscy radni 
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otrzymali  projekty uchwał sesyjnych,  które były omawiane i dyskutowane na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady Gminy, które odbyło się w dniu 27 lutego br. 
  
Następnie poddawał projekty uchwał pod głosowanie i stwierdzał podjęcie uchwał. 
 
1. Rada Gminy Krośnice w obecności 14  radnych – w głosowaniu jawnym – większością 

głosów ( 11 „za”, 3 „przeciw”,) podjęła uchwałę Nr XII /81 / 08 w sprawie zmian 
budŜetu gminy na rok 2008, która stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu.  
   
W powyŜszej sprawie głos zabierali: 
 
Radny Bieganek Stanisław - stwierdził, Ŝe nie podoba mu się tryb w jakim zmiany te 
zostały wprowadzone. Jako Rada powinniśmy mieć wpływ na plany inwestycyjne, 
tymczasem nikt z nami nie dyskutował o zmianach, które mają być wprowadzone do 
budŜetu. Do tego Wójt nie pojawił się nawet na posiedzeniu komisji, na którym je nam 
przedstawiano. Takie traktowanie Rady jest niepowaŜne  poniewaŜ zakres 
wprowadzonych zmian w tym wypadku jest bardzo duŜy. 
 
Wójt Gminy Drobina Mirosław  - tłumaczył, Ŝe w posiedzeniu Komisji uczestniczyła 
Pani Skarbnik Gminy, która odpowiadała na wszystkie pytania radnych dotyczące 
budŜetu gminy. 
 
Radny Bronowicki Józef -  zgodził się z tym, Ŝe na wspólnym posiedzeniu Komisji  była 
obecna Pani Skarbnik Gminy. Ale postawiono nas przed faktem dokonanym. Skarbnik 
oznajmiła nam jedynie co w budŜecie pozostanie, a co z niego wypadnie. 
 

2. Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych – w głosowaniu jawnym - jednogłośnie - 
podjęła uchwałę Nr XII / 82 / 08 w sprawie zmiany uchwały Nr VII/45/07 Rady 
Gminy Kro śnice z dnia 25 lipca 2007 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych, 
która stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokołu. 

3. Rada Gminy Krośnice w obecności 14  radnych – w głosowaniu jawnym -  większością 
głosów (10 „za”, 3 „przeciw”, 1 „wstrzm.się”) – podjęła uchwałę Nr XII / 83 / 08 w 
sprawie zmiany Uchwały Nr X/67/07 z dnia 28 grudnia 2007 r. w sprawie 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Krośnice na lata 2008-2011, która 
stanowi załącznik nr  5  do niniejszego protokołu. 

 
4. Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych – w głosowaniu jawnym -  jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XII / 84  / 08 w sprawie przyjęcia zaktualizowanej Strategii 
Rozwoju Gminy Krośnice, która stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokołu. 

    
5. Rada Gminy Krośnice w obecności 14  radnych – w głosowaniu jawnym – jednogłośnie   

– podjęła uchwałę Nr XII / 85 / 08  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krośnice w roku 
2008, która stanowi załącznik nr  7 do niniejszego protokołu. 

 
6. Rada Gminy Krośnice w obecności  14  radnych – w głosowaniu jawnym – jednogłośnie 

– podjęła uchwałę Nr XII/ 86 /08 w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek 
szkolnych,  która stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu.  
      

      W powyŜszej sprawie głos zabierali: 
 



 

 - 5 

       Radna Powszek Małgorzata -  stwierdziła, Ŝe dzisiaj radni otrzymali nowy projekt  tej 
       uchwały po przeanalizowaniu pobieŜnym stwierdziła, Ŝe 2 zapisy uchwały uległy 
        zmianie. Prosiła o wyjaśnienie. 
 
       Z-ca Wójta Sitarski Witold – wyjaśnił, Ŝe materiał ten był konsultowany przez 
        prawników i prawnicy stwierdzili, Ŝe ten zapis dotyczący odwołania się  lub zwolnienia 
        ucznia z opłat za stołówkę moŜe być interpretowany tak, Ŝe Pan Wójt ma moŜliwość 
        zwolnienia z opłat uczestnika Ŝywienia. 
        Wszystkie  uchwały dotyczące spraw oświatowych muszą być  i zaopiniowane przez 
         Związki Związkowe. 
 
        Wiceprzewodnicząca Rady Wietrzyńska Anna -  zwróciła się  z pytaniem do  
        Dyrektora Zespołu Szkół Nowostawskiej Jolanty, czy to jest materiał który moŜna 
         przegłosować? 
 
        Dyrektor Zespołu Szkół Nowostawska Jolanta -  nie miała uwag do projektu uchwały. 
 
        Radny Bronowicki Józef – zwrócił uwagę na to, Ŝe radni powinni otrzymywać projekty 
         uchwał wcześniej a nie na sesji gdyŜ nie mają wtedy moŜliwości przeanalizowania 
         uchwały. 
 
7.   Rada Gminy Krośnice w obecności 14  radnych – w głosowaniu jawnym -  jednogłośnie 

– podjęła uchwałę Nr XII / 87  / 08 w sprawie Regulaminu przyznawania dodatków i 
  innych składników wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
  prowadzonych przez Gminę Kro śnice, która stanowi załącznik nr 9  do niniejszego 
  protokołu.  
 

8. Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych – w głosowaniu  jawnym – jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr XII / 88  / 08 w sprawie przystąpienia Gminy Krośnice do 
stowarzyszenia gmin i powiatów pod nazwą Ogólnopolska Federacja MłodzieŜy 
Samorządów Lokalnych, która stanowi załącznik nr  10 do niniejszego protokołu. 
 
W powyŜszej sprawie głos zabierali: 
 

       Wiceprzewodnicząca Rady Wietrzyńska Anna – poinformowała, Ŝe zaprosiła na 
       dzisiejszą  sesję Rady Gminy poprzednią Przewodniczącą MłodzieŜowej Rady Gminy 
     Ilonę Śmigaj, która jest inicjatorką w/w uchwały i udzieli wyjaśnień w/w sprawie. 
 
       Przedstawicielka MRG Śmigaj Ilona – wyjaśniła, Ŝe wszystko zaczęło się od tego, Ŝe 
  członkowie MRG Krośnice zostali zaproszeni na obóz-szkolenie do BoŜkowa. Za zgodą  
       Wójta uczestniczyliśmy w tym szkoleniu. Ogólnopolska Federacja MłodzieŜy SL 
       działa juŜ od 10 lat, ma 20 członków, obecnie dołączyło 2 członków i my byśmy byli  
       23 członkiem. Co nam daje uczestnictwo. Płacimy składkę 200 zł rocznie a w zamian 
        moŜemy korzystać nieodpłatnie ze szkoleń i obozów, organizować szkolenia u nas 
        dzięki  którym moŜemy pomóc młodzieŜy z terenu naszej gminy. 
 
9. Rada Gminy Krośnice w obecności 14   radnych – w głosowaniu  jawnym – większością 

głosów (13 „za”, 1 „przeciw”)podjęła uchwałę Nr XII / 89  / 08 w sprawie określenia 
górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w 
zakresie usuwania i unieszkodliwiania odpadów komunalnych oraz opróŜnianie 
zbiorników bezodpływowych na terenie gminy Krośnice, która stanowi załącznik 
nr 11  do niniejszego protokołu. 
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10. Rada Gminy Krośnice w obecności 14  radnych – w głosowaniu jawnym – jednogłośnie – 
podjęła uchwałę Nr XII/ 90  /08 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Krośnice, w miejscowości 
Pierstnica, dla działki nr ewid. 85/1,  która stanowi załącznik nr 12  do niniejszego 
protokołu.   
 
 

ad 6 
 
Wójt Gminy Drobina Mirosław odpowiedział na wnioski i interpelacje następująco: 
−−−− odpowiedział radnemu Bronowickiemu J. na pytanie zadane na ostatniej sesji a dotyczące 

kosztu spotkania radnych, sołtysów, przew. rad sołeckich i kierowników zakładów pracy 
które odbyło się na koniec 2007 roku. 
Było to spotkanie integracyjne na którym rozmawialiśmy o kończącym się roku, 
podsumowywaliśmy to co udało się nam zrobić, dyskutowaliśmy nad tym co naleŜałoby 
zmienić. Spotkanie było na gruncie towarzyskim abyśmy nie tylko spotykali się słuŜbowo 
na sesji ale takŜe przy kawie porozmawiali o sprawach dla wszystkich istotnych. 
Koszt tego spotkania w którym uczestniczyło ponad 50 osób  wyniósł 1437 zł. 

− w Krośnicach Ŝycie sportowe jest najbardziej oŜywione, czego efektem jest taki właśnie 
      a nie inny podział pieniędzy na sport, 
−−−− poinformował takŜe, Ŝe przyszło pismo w którym została ogłoszona upadłość firmy CIS, 

firma ta utraciła płynność finansową. Jest to tragedia dla właścicieli firmy oraz dla 
pracowników a cierpią podmioty które zaufały dla których ta firma jest zobowiązana 
zapłacić za usługi i materiały. Była teŜ próba przerzucenia odpowiedzialności na Urząd 
Gminy i szukania winnych. My na bieŜąco pilnujemy do czego Ŝeśmy się zobowiązali 
rozpoczynając inwestycję. 

−−−− konkurs na Dyrektora ZUKu zostanie ogłoszony, ZUK stoi przed wyzwaniami, 
przekształceniem  w Spółkę, te zamysły powodują, Ŝe to się opóźnia. 

 
Wójt Gminy Drobina Mirosław  -  po dłuŜszej wymianie zdań zobowiązał się,  Ŝe na kolejną 
sesję przygotuje szczegółowe zestawienie planowanych wydatków na działalność sportową. 
 
Kierownik RGGiGK Krzywi ński J. - w związku z ogłoszeniem upadłości firmy CIS do 
Urzędu Gminy przychodzą podwykonawcy i kooperanci z terenu gminy. Często liczą na to, 
Ŝe Syndyk masy upadłościowej gwałtownie zabierze się za spłacanie naleŜności 
podwykonawcom. Tu chodzi o dostawców paliwa, dostawców ziemi na budowę itp. 
Osoby te są w 7 lub 8 grupie zwrotu naleŜności zafakturowanych a niezapłaconych. Syndyk 
masy  upadłościowej w pierwszej kolejności spłaci Urząd Skarbowy, Bank, ZUS pensje 
pracowników  w wszyscy podwykonawcy są dopiero w 7  grupie zwrotu naleŜności. 
Firma CIS ma juŜ wiele urządzeń, koparek itp.  komorniczo zastawionych. 
 
Wójt Gminy Drobina Mirosław odpowiadał następująco: 
−−−− komisja która dokonywała inspekcji i przeglądu przydroŜnych zadrzewień na terenie 

gminy pracowała w lipcu 2007 roku. W związku z częstym niepokojącym zjawiskiem 
powstawania wiatrów  naleŜało  zaznaczyć drzewa których konary zagraŜają 
bezpieczeństwu dla przejeŜdŜających szosą aut i dla przemieszczających się tamtędy 
ludzi. Pamiętamy nieszczęśliwy wypadek w Bukowicach gdzie dziecko zostało 
okaleczone przez spadającą gałąź. Dbamy o to, aby nikt nie prowadził świadomej 
gospodarki rabunkowej na terenie gminy. Przyroda to nasz bezcenny skarb. 

      W składzie 5 -cio osobowej komisji gminę reprezentowały trzy osoby: był pracownik, 
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      który w urzędzie gminy nadzoruje sprawy związane z pozwoleniami na wycinkę 
      Warzyński Wiesław oraz osoby wchodzące w skład gminnego zespołu reagowania 
      kryzysowego Malinowska Henryka i Strychowska Zofia. Jest sporządzona lista drzew, 
      które zostały  uznane  do usunięcia a wykazujące znamiona usychania oraz drzewa 
      ograniczające widoczność na ostrym zakręcie.  
       Zarząd Dróg Powiatowych złoŜył w tej sytuacji do Wójta wniosek o pozwolenie na 
       usunięcie drzew, które ścięto 2 tygodnie temu. 
 
Radny Mazik G. - podziękował za szczerą wypowiedź, prosił aby wystąpić do Zarządu Dróg 
o usunięcie pni. 
Kierownik RGGiGK Krzywi ński J. - stwierdził, Ŝe gdyby te dęby upadły spowodowałyby 
szkody w kwestii zagroŜenia Ŝycia. Do Urzędu Gminy po kaŜdej wichurze, po kaŜdym 
większym wietrze są telefony w sprawie spadających konarów i gałęzi na linię energetyczną. 
Wspomniał takŜe o drodze na Porebę której stan jest skandaliczny. Mieszkańcy mają prawo 
do dojazdu do posesji i gmina musi tę drogę zrobić. NaleŜy zrobić dokumentację tej drogi.  
W bieŜącym roku nie będzie moŜliwości zrobienia tej drogi . W przyszłym roku naleŜy 
złoŜyć wniosek do  terenowego funduszu odnowy i  z tego funduszu jest to moŜliwe do 
zrobienia. 
Budynek- ruina  w Wierzchowicach  naleŜy do obiektów zabytkowych i rozebranie budynku 
jest niemoŜliwe bo konserwator zabytków kategorycznie odmawia zgody na rozbiórkę. 
KaŜdy słup czy elementy betonowe lampy są własnością Energetyki i my sami nie moŜemy 
tego usunąć aby nie być posądzonym o zawłaszczenie mienia. 
 
Wójt Gminy Drobina Mirosław  -  stwierdził, Ŝe pieniądze przeznaczone na sport spełniają 
swoją rolę. UwaŜał, Ŝe podział jest sprawiedliwy. W CETS prowadzone są zajęcia dla 
młodzieŜy, gry w szachy, tenis stołowy itp. Krośnice mają 6 druŜyn piłkarskich. 
 
Radny Tokarz Józef – pytał, czy rzeczywiście potrzeba nam aŜ sześciu druŜyn piłkarskich w 
Krośnicach? Czy nas stać na ich finansowanie? Dodał, Ŝe kluby powinny dołoŜyć więcej 
starań o pozyskanie sponsorów, a nie tylko sięgać do gminnej kasy. Ostro krytykował teŜ 
zasady, na jakich funkcjonuje czołowa druŜyna gminy „Płomień” Krośnice. To się powoli 
robi klub zawodowy! Płaci się trenerowi, płaci się zawodnikom za udział w meczach, w 
treningach i za dojazdy na treningi. Gmina powinna się skupić na wspieraniu amatorskiego 
sportu, a jak „Płomień” chce płacić, to niech poszuka sobie w tym celu sponsora. 
 
Kierownik CETS Monastyrska Joanna – na wniosek osoby zajmującej się finansami 
druŜyny piłkarskiej z Kuźnicy Czeszyckiej kwota pieniędzy przeznaczona na ich działalność 
została podwyŜszona. UwaŜa Ŝe, dyskusje są konstruktywne i dobrze byłoby aby ludzie 
zainteresowani sportem spotkali się i podyskutowali.  
 
Radna Adamus Zofia -  zaapelowała, by w przyszłości decyzje dotyczące podziału środków 
na sport podejmować przy współudziale Komisji sportu i kultury która funkcjonuje przy 
Radzie Gminy. 
 
 
Ad 7 
 
Sprawy róŜne 
 
Kierownik RGGIGK Krzywi ński Jarosław – radny Bronowicki ma rację  jeŜeli chodzi o 
uchwałę dotyczącą śmieci. Wystawione przez firmę  Wodnik faktury wymagają wyjaśnienia 
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 i korekty. 
Radna Adamus Zofia – zwróciła się o wycięcie starych drzew przy drodze na cmentarz oraz 
przy parkingu. Przypomniała o tym, Ŝe przystanek w Bukowicach jest nieoszklony. 
Zabierając głos ponownie pytała kiedy będzie budowany łącznik w szkole w Bukowicach i 
co z projektem? 
Wójt Gminy Drobina Mirosław  – odpowiadając Wiceprzewodniczącej Wietrzyńskiej Annie 
stwierdził, Ŝe regulacja płac dla pracowników Urzędu Gminy będzie w m-cu marcu 
poprzedzona indywidualna rozmową z pracownikiem w obecności kierownika referatu. 
 
Radny Bieganek Stanisław – jeŜeli dokonuje się zmian w WPI a wprowadza się inne drogi 
do naprawy to Rada Gminy a szczególnie Komisja BudŜetowa powinna o tym wiedzieć. 
Sołtys Mikołajczyk Bolesław – podziękował Wójtowi Gminy za wycięcie drzew, pytał kiedy 
będą załoŜone siatki ochronne oraz na jakim etapie jest budowa świetlicy w 
Czarnogoździcach? 
 
Sołtys Bialic Bogumiła – mówiła o drogach którymi nie moŜna przejechać szczególnie do 
Melchiora. Wskazała, Ŝe od m-ca lutego ubiegłego roku przystanek  w Bukowicach jest 
niepomalowany i nieoszklony. Wskazała  na brak oświetlenia od skrzyŜowania ul. 
Złotowskiej  i Kubryckiej, natomiast na ulicy Złotowskiej przy przystanku światło się zapala 
wcześniej i wcześniej gaśnie. Zasygnalizowała, Ŝe w miejscu gdzie kiedyś stały pojemniki 
ktoś wyrzucił szkło i co z tym teraz zrobić? 
 
Sołtys Pawlak Dorota - pytała czy będzie robiony chodnik z Wierzchowic do Krośnic i 
kiedy? 
 
Przewodniczący Rady Soł. z Łaz Domagała Krzysztof – powrócił jeszcze raz do sprawy 
ściętych drzew. Chcemy wiedzieć kto i na jakiej podstawie stwierdził, Ŝe drzewa są 
niebezpieczne. PrzecieŜ te drzewa były okazami zdrowia, a niedaleko od nich mogę wskazać 
kilka innych, które tworzą realne zagroŜenie, a rosną nadal. Dlaczego do komisji nie 
zaproszono Ŝadnego przedstawiciela wsi? 
 
Przedstawiciel Rady Soł. z Łaz Samołuk Kazimierz – pytał, czy to prawda, Ŝe drzewa 
wycięto, bo tamtędy ma pójść linia energetyczna do pobudowanych domków rekreacyjnych 
w Łazach? 
 
Inspektor Warzyński Wiesław – była komisja w 5-cio osobowym składzie i zadecydowano 
o wycięciu drzew w pasie drogowym. Decyzja komisji była jednogłośna. 
 
Radny Dębek Grzegorz – czy drzewa stanowiły zagroŜenie, nie umiem powiedzieć, bo nie 
jestem specjalistą od bezpieczeństwa drogowego. Ale mogę stwierdzić z całą pewnością, Ŝe 
jeden ze spornych dębów był zdrowy, a drugi chory. Dodał, Ŝe w przyszłości w pracach 
Zespołu oceniającego drzewa powinni uczestniczyć równieŜ przedstawiciele lokalnej 
społeczności. Pozwoli to uniknąć konfliktowych sytuacji. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Wietrzyńska Anna – pytała, dlaczego lampy w Krośnicach 
obok CETS świecą się w biały dzień? 
 
Kierownik RGGiGK Krzywi ński Jarosław  odpowiedział : 
−−−− w Bukowicach pan Melchior wjeŜdŜał samochodem cięŜarowym na drogę na którą nie 

powinien wjeŜdŜać, 
−−−− jedna z dróg została tylko podrównana gdyŜ przy niej znajdują się działki budowlane i 
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będzie po niej jeździł cięŜki sprzęt, 
−−−− w Krośnicach został zakupiony przystanek autobusowy a wraz z  nim dodatkowe szyby 

do oszklenia pozostałych przystanków między innymi w Bukowicach, 
−−−−  na drogę gdzie nie ma oświetlenia musi być wykonana dokumentacja przez co jest to 

cała inwestycja, 
−−−−  światło paliło się na kortach w Krośnicach z powodu awarii technicznej, w tym samym 

dniu była ekipa która w ramach gwarancji usunęła awarię. Ten teren z uwagi na bardzo 
drogie nawierzchnie, siedzenia ogrodzenia musi być dostatecznie oświetlony. 
 

Radny Dębek Grzegorz – pytał, na jakim etapie jest sprawa konkursu na najładniejsze 
sołectwo w gminie Krośnice?Regulamin został opracowany przez Komisję rolnictwa. 
UwaŜał, Ŝe będzie to bodziec aby mieszkańcy zadbali o estetykę swoich miejscowości. 
 
Wójt Gminy Drobina Mirosław  – odpowiedział, Ŝe konkurs zostanie ogłoszony. Sołtysi wsi 
dostaną Regulamin i Formularz zgłoszeniowy konkursu, informacja o konkursie będzie takŜe 
zamieszczona w prasie. 
Nagrodami będą: 
I miejsce 5 tys. zł 
II miejsce 3 tys. zł 
III miejsce 2 tys. zł 
Wprowadzenie konkursu spowoduje poprawę estetyki w gminie Krośnice. 
 
Sołtys Bęben Władysław – pytał, czy będą przeglądy placów zabaw na terenie gmin? Kiedy 
zostanie zakończona kanalizacja Świebodowa, kiedy będzie załoŜona kratka przelewowa do 
studni oraz zakupione kosze obok świetlicy wiejskiej. 
 
Wójt Gminy Drobina Mirosław   odpowiedział: 
− są dokonywane przeglądy placów zabaw, 
− kosze będą postawione przez firmę która odbiera śmieci, 
− kratka przelewowa będzie załoŜona, 
− kanalizacja powinna być w terminie zakończona, 
− budowa łącznika w szkole w Bukowicach została przesunięta w czasie. Projekt jest 

gotowy i moŜe być uaktualniony. 
 

ad 8 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik 
o godzinie 1630 zamknął  obrady XII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice. 
 
 
Protokołowała                                                                    Przewodniczący Rady Gminy  
Aleksandra Kaczmarek                                                               Władysław Klucznik 


